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Abstract (en)
The pressure contact (10) has a hollow-cylindrical base body (16) in which the contact element (22) is guided displaceably in the direction of the
axis (20) and is supported thereon via the helical spring (58) which is constructed as a compression spring. A circumferential groove (44) is recessed
on the contact element (22), in which circumferential groove (44) a helix (46) consisting of electrically conductive, resilient material is arranged. The
helix (46) rests against the outer surface (48) of the base body (16) and electrically connects the latter to the contact element (22). That is attached
to the first conductor (12) via a screw connection. The pressure contact (10) can be pressed axially against a second conductor in order to connect
this first conductor (12) to said second conductor electrically. <IMAGE>

Abstract (de)
Der Druckkontakt (10) weist einen hohlzylinderförmigen Grundkörper (16) auf, in dem das Kontaktstück (22) in Richtung der Achse (20)
verschiebbar geführt und an diesem über die als Druckfeder ausgebildete Schraubenfeder (58) abgestützt ist. Am Kontaktstück (22) ist eine
Umfangsnut (44) ausgenommen, in der eine Wendel (46) aus elektrisch leitendem, federndem Material angeordnet ist. Die Wendel (46) liegt an der
Mantelfläche (48) des Grundkörpers (16) an und verbindet diesen elektrisch mit dem Kontaktstück (22). Jener ist über eine Schraubenverbindung
am ersten Leiter (12) befestigt. Zum elektrischen Verbinden dieses ersten Leiters (12) mit einem zweiten Leiter ist der Drukkontakt (10) axial gegen
diesen zweiten Leiter drückbar. <IMAGE>
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